
     Protokoll styrelsemötet Kv.Nätet Samfällighetsförening 

                                         2020-03-02                                                      

 

Närvarande: Saida Goulom Gudrun Samuelsson Andreas Johansson Jenny Juhlin Hans Hultman 

Christer Carlsson Tony Jonsson Mikael Karlsson Christine Davidsson och Bernt Karlsson  

 

1. Mötets öppnande.                                                                                                                        

Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet.    

 

2.Dagordningen.                                                                                                                                               

Dagordningen fastställdes.                                                                                                   

 

3. Protokollsjustering.                                                                                                                            

Att justera dagens protokoll valdes Andreas Johansson.                                              

 

4.Föregående protokoll.                                                                                                                     

Protokoll från förra styrelsemötet godkändes.                                                                            

 

5. Kassarapport.                                                                                                                              

Christer Carlsson informerade om samfällighetens ekonomi.                                                         

Kassarapporten följer med protokollet.                                                                                                

 

6.Området.                                                                                                                                                  

Andreas Johansson inf. om att byggnadslovet för den nya parkeringsplatsen på Laxgatan är 

godkänd  så den kan påbörjas.                                                                                                         

Efter nya krav från kommunen om sortering av matavfall skall två 140l plastkärl in i FNI-

byggnaden vilket det inte finns plats för. Vi har haft kontakt med den som är ansvarig på 

kommunen men han måste kontaktas på nytt. Vad vi kan se, så måste en utbyggnads göras 

bakåt för att på plats med de nya kärlen. Men vi får återkomma.                                                         

Styrelsen har informerat förut om att vi kommer att gå igenom samfällighetens område och 

ta bort en del träd. Vilket vi har tagit hjälp av Skogstjänst som kan det här med skogsskötsel 

en del träd är märkta, de skall bort.                                                                                                 

Tyvärr finns det personer inom samfälligheten som tror att de kan det bättre än de som 

jobbar med skog som ringer och skriver mail. Det finns 150 fastigheter inom området och vi 

kan inte ta råd av alla, därför tar vi hjälp av skogstjänst som kan skog.                                   



Parkeringsplatserna på Laxgatan stolparna måste rättas till står fel i förhållande till platserna. 

Papperskorgen har släppt sitt fäste . Arbetet är beställt hos Riksbyggen  

 

7.Skrivelser/Rapporter                                                                                                                         

En fastighetsägare vill att vi ska uppge våra privata e-postadresser vilket vi inte kommer att 

göra, Styrelsen består av nio ordinarie medlemmar ,vill fastighetsägarna komma i kontakt 

med styrelsen  finns möjligheten på våran hemsida. Eller lägga ett meddelande i brevlådan 

Mörtgränd 2 G kontoret.                                           

 

8.Övriga frågor                                                                                                                                                  

Inga frågor fanns.                                                                               

 

9. Nästa möte.                                                                                                                                          

Nästa styrelsemöte de 15 april kl. 18.30                                                                  

 

10. Avslutning.                                                                                                                        

Ordförande Christer Carlsson avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

………………………………………………                                           ……………………………………….        
Ordförande. Christer Carlsson                                                        Sekreterare. Bernt Karlsson      

 

 

 

----------------------------------------------                                                                                                                         

Justeras. Andreas Johansson 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

                               

 


